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Svar på skrivelse från Centerpartiet gällande 
Björklunds hage 4H-gård 

 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Nämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar på 
skrivelsen. 

Sammanfattning 
Centerpartiet föreslår i en skrivelse till Bromma stadsdelsnämnd att 
majoriteten bör verka för att säkerställa att Björklunds hage 4H-
gård kan fortsätta bedriva sin verksamhet. Motionärerna ställer 
frågan om det är möjligt för stadsdelsförvaltningen att ge 
föreningen uppskov på hyresbetalningen. 
 
Förvaltningen arbetar med att hitta en lösning för att kunna säkra 
verksamhetens framdrift framöver. En möjlig lösning är att ingå ett 
så kallat idéburet offentligt partnerskap, IOP. Under tiden har 
förvaltningen tecknat ett tilläggsavtal med 4H-gården som sträcker 
sig till och med den 31 december 2025. Det är möjligt att bevilja 
anstånd med hyresbetalningen. 

Ärendet 
I en skrivelse till Bromma stadsdelsnämnd, daterad 2024-01-25, 
framhåller Johan Duvdahl (C) och Erik Thonfors (C) en oro kring 
Björklunds hage 4H-gårds framtid med anledning av föreningens 
ekonomiska situation.  
 
Motionärerna anser att majoriteten bör verka för att säkerställa 4H-
gårdens fortsatta verksamhet, exempelvis genom att ge uppskov på 
inbetalning av hyran. 
 
I skrivelsen ställer motionärerna följande frågor till 
stadsdelsförvaltningen: 

 Finns möjlighet för förvaltningen att ge uppskov på hyran 
medan 4H-gården ser över sin ekonomi? 

Handläggare
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Till
Bromma stadsdelsnämnd

Bromma stadsdelsförvaltning
Ekonomi, lokal och stadsmiljö

Tjänsteutlåtande
Dnr BRO 2024/74

2024-01-29
Kungsklippan 6
112 25 Stockholm
daniel.lauridsen@stockholm.se
start.stockholm



 

 
 

Tjänsteutlåtande 
Dnr BRO 2024/74 

Sida 2 (2) 
 

Skrivelse från Centerpartiet gällande 4H 
gård 
 

 Om en sådan möjlighet finns, vilka negativa konsekvenser 
kan ett sådant upplägg orsaka? 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelning Ekonomi, lokal och stadsmiljö. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen delar motionärernas bild av att 4H-gården är ett 
uppskattat besöksmål för flera målgrupper. Det är i förvaltningens 
största intresse att verksamheten kan fortsätta bedrivas.  
 
Fastighetskontoret, som är fastighetsägare, förväntas höja hyran 
från och med 2026-01-01. På grund av föreningens begränsade 
ekonomiska förutsättningar arbetar förvaltningen med att hitta en 
lösning för att kunna säkra verksamhetens framdrift framöver. En 
möjlig lösning är att ingå ett så kallat idéburet offentligt 
partnerskap, IOP. Under tiden har förvaltningen tecknat ett 
tilläggsavtal med 4H-gården som sträcker sig till och med den 31 
december 2025.  
 
Det är möjligt att bevilja anstånd med hyresbetalningen. Vid 
händelse att föreningen är sen med inbetalning av hyra skulle 
förvaltningens ekonomi inte påverkas märkvärt. Om föreningen 
riskerar likvidation skulle upplägget eventuellt medföra en sämre 
möjlighet för stadsdelen att återkräva sina fordringar. 
 
 
Susanna Halldin Olsson  Joel Färlin 
Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 
Bromma stadsdelsförvaltning  Bromma stadsdelsförvaltning 
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